
Legnica, 22.06.2021 r.

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

W imieniu i na wniosek mieszkańców zwracam się z zapytaniem:

1. Dlaczego została sprzedana działka nr 1300 przy ulicy Franciszkańskiej  i  Książęcej,  mimo
wyraźnego sprzeciwu mieszkańców wyrażonych w piśmie z  03.09.2020 skierowanym do
Prezydenta z podpisem 200 mieszkańców Legnicy (kopia w załączeniu)?

2. Kiedy powyższa działka została przeznaczona do sprzedaży?
3. Dlaczego działka powyższa nie została wycofana z mapy LBO? 
4. Dlaczego nikt  nie powiadomił mieszkańców o tym, że żaden projekt LBO nie może być na

niej  zrealizowany  ze  względu  na  planowaną  sprzedaż?  Mieszkańcy  od  lat  starali  się  
o zagospodarowanie terenu dla dzieci. 

5. Kto zakupił powyższy teren i za jaką kwotę?
6. Czy miasto określiło  jaką część terenu kupujący powinien zostawić zieloną?
7. Jeśli tak, jaka to część?
8. Jeśli nie, dlaczego?
9. Gdzie w pobliżu miasto zaplanowało teren zielony, wypoczynkowy dla mieszkańców oraz

plac zabaw dla dzieci?
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